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Oœwiadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Katarzyny Hall

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o wyjaœnienie sytuacji oraz poparcie wniosku z³o¿onego przez

gminê Orzysz do Ministerstwa Edukacji Narodowej w sprawie uzyskania dofinansowania remontów
w orzyskich szko³ach.

Gmina z³o¿y³a wniosek o zwiêkszenie czêœci oœwiatowej subwencji ogólnej z 0,6% w roku 2011 z tytu-
³u dofinansowania remontów bie¿¹cych w Gimnazjum im. A. Mickiewicza oraz w Szkole Podstawowej
im. mjr H. Sucharskiego w Orzyszu. Wniosek by³ sporz¹dzony na podstawie wymogów i decyzji wyda-
nych przez pañstwowego powiatowego inspektora sanitarnego w Piszu oraz kosztorysów inwestorskich
sporz¹dzonych przez inspektora budowlanego. W Szkole Podstawowej im. mjr H. Sucharskiego w Orzy-
szu planowano remont parkietu oraz drabinek na sali gimnastycznej, a w Gimnazjum im. A. Mickiewi-
cza w Orzyszu – remont na dolnym i górnym korytarzu.

Nadmieniê, i¿ w poprzednich latach wnioski sk³adane do Ministerstwa Edukacji Narodowej zawiera-
³y takie same za³¹czniki, zgodnie z wytycznymi instytucji przyznaj¹cej dofinansowanie. Wnioski by³y
z³o¿one w terminie wraz z wymaganymi dokumentami.

Gmina jest bardzo zaniepokojona faktem, i¿, mimo spe³nienia wszystkich warunków formalnych,
up³ywu czasu oraz monitów, do chwili obecnej nie otrzyma³a ¿adnej formalnej informacji na temat lo-
sów ich wniosku. Nale¿y podkreœliæ, ¿e wniosek przygotowany by³ rzetelnie, a cel finansowania ze
wszech miar uzasadniony. Potwierdzaj¹ to chocia¿by wymogi i decyzja inspektoratu sanitarnego.

Uprzejmie proszê Pani¹ Minister o zainteresowanie siê losami przedmiotowego wniosku i o poparcie go.

Z wyrazami szacunku
Marek Konopka




